
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-08-18, § 19 

 

 Tid: 18 augusti 2009 kl 16.30 – 17.00 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 25 augusti 2009 

  

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordförande  

Jan Valeskog (S) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (M)  

Tord Bergstedt (M)  

Anna Johansson (M)  

Annika Davidsson (M)  

Inge-Britt Lundin (FP)  

Anders Broberg (KD)  

Annika Ödebrink (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Birgit Marklund Beijer (S)  

Mats Lindqvist (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Ersättare: 

 Lars Bengtson (M)  

Bo Arkelsten (M)  

Datevig Mardirossian Lönn (M)  

Christoffer Kuckowski (M)   

Anna Manhag (M)  

Per Johansson (FP)  

Lars Randerz (S)  

Milly Namiro Darlsson (S)  

Jonas Larsson (S) 

Hampus Rubaszkin (MP)  

Sebastian Wiklund (V)  

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Birgitta Björk, Ted Ell, Mats Freij, Lars Jolerus, 

Ulla Ritzén, Anette Scheibe och Marita Söderqvist samt borgarrådssekreteraren 

Katarina Larsson och biträdande borgarrådssekreteraren Magnus Thulin från roteln. 



  

 
 § 19 

Upprustning av Spånga Centrum. Reviderat genomförandebeslut 

Dnr T2008-530-00660 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Ulla 

Hamilton m fl (M), ledamoten Inge-Britt Lundin (FP) och ledamoten Anders Broberg 

(KD): 

 

1 Kontorets förslag återremitteras. 

2 Kontoret får i uppdrag att omarbetar projektet avseende upprustning av Spånga 

 centrum. 

3 Kontoret får i uppdrag att genomföra projektet inom ram för kontorets 

 investeringsbudget. 

4. Därutöver anförs följande: 

 

Projekteringen och kalkyleringen av projektet är ett talande exempel på den 

problematik som trafikkontoret står inför när det gäller genomförande av 

anläggningsprojekt. Det är inte rimligt med en kostnadsökning om ca 18 mnkr och att 

etapp 2 och 3 läggs in i kontorets flerårsplan och utförs senare.  När föregående 

genomförandebeslut togs i nämnden den 18 mars 2008 uttryckte nämnden oro över 

den långa genomförandeperioden och uppmanade därför kontoret att se över 

möjligheten att genomföra upprustningen under kortare tid.  

 

Nämnden anser att det är viktigt att Spånga centrum rustas upp men anser utifrån 

rådande ekonomiska situation och det stora behovet av upprustning att kontoret ska 

omprioritera och göra programförändringar så att alla etapper ryms inom kontorets 

investeringsbudget. Upprustningen ska ske, så långt detta är möjligt, så att det blir ett 

väl fungerande, tillgängligt, tryggt och vackert centrum. Ytbeläggningen ska vara av 

den typen att det ges möjlighet att nå butiker och inrättningar med varutransporter. 

 

Ärendets handling  

Trafikkontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende den 7 juli 2009. I utlåtandet 

föreslås följande: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden fattar ett reviderat genomförandebeslut för 

 upprustning av Spånga Centrum. 

 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m fl (M), ledamoten Inge-Britt Lundin (FP) och 

 ledamoten Anders Broberg (KD) ställer sig bakom ett eget förslag till beslut. (se 

 beslutet) 

 

2) Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (S), ledamoten Mats Lindqvist (MP) och 

 ledamoten Kajsa Stenfelt (V) ställer sig bakom kontorets förslag. 

 

Omröstning 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutar enligt 



  

förslag från Ulla Hamilton m fl (M), Inge-Britt Lundin (FP) och Anders Broberg 

(KD). 

 

Reservation 

Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (S), ledamoten Mats Lindqvist (MP) och 

ledamoten Kajsa Stenfelt (V) med hänvisning till kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Ledamoten Mats Lindqvist (MP) och ledamoten Kajsa Stenfelt (v) enligt följande: 

 

Underhållet av stadens infrastruktur halkar alltmer efter. Vilket detta ärende är 

ytterligare ett exempel på. Att projektet i sig måste delas upp i tre delar, vilket 

totalt fördyrar projektet, orsakar ett längre omak för de berörda Spångaborna och 

innebär ett dåligt hushållande med skattebetalarnas pengar. Den borgerliga 

majoriteten måste någon gång ta sitt ansvar och skjuta till mer pengar så att 

sådana här projekt kan genomföras på ett professionellare och 

skattemedelseffektivare vis, i stället för den dumsnålhet som, trots stora ord, 

hittills präglat den borgerliga politiken på detta område. Vi förvånas även över att 

sättningarna i området vid Spånga torg inte verkar vara medräknade i 

projektplaneringen. Att området där rör sig är känt sedan länge. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Hampus Rubaszkin (MP) och ersättaren Sebastian Wiklund (V) instämmer i 

särskilt uttalande från (MP) och (V). 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


